



HALF A BILLION FOR LANSDOWNE?

Tell your Councillor:
"Not with My Tax Dollars"

WE FIXED LANSDOWNE A DECADE AGO. The City of Ottawa spent \$210 million to rebuild and revitalize Lansdowne. But now the City and the Ottawa Sports and Entertainment Group want a do-over. They want to **tear down buildings that could last 40 years with basic maintenance.**

WE DON'T KNOW THE TRUE COST OF LANSDOWNE 2.0. The Auditor General says the project should be costed at \$493 million. Mayor Mark Sutcliffe acknowledges *"There are delays and cost overruns with every major infrastructure project in the world."* Yet with Lansdowne, Council has put **taxpayers on the hook for all cost overruns.**

WE GET LESS FOR MORE. Ottawa Charge fans will lose 4,000 seats in an arena that often sells out. RedBlacks fans lose 3,000 seats and the roof on the north stands. Festival goers lose almost half the lawn. Families lose a cherished toboggan hill. **All for higher ticket prices and 40 years of debt.**

A HISTORY OF BROKEN PROMISES. The City says Lansdowne will generate \$359 million in profits for taxpayers. Last time, we were promised \$104 million. We got nothing. Can we really afford to trust the same promises again?

FINAL VOTE THIS OCTOBER. Tell your councillor to vote NO. This isn't just about dollars — it's about trust, priorities, and putting residents' needs first.

SAMPLE EMAIL

(it's this easy! Just write in your own words for best impact)

TO: [firstname.last]@ottawa.ca

CC: mark.sutcliffe@ottawa.ca

SUBJECT: Please Vote NO to Lansdowne 2.0

Dear Councillor [last name]

Please vote NO for Lansdowne 2.0 when it comes to a final vote in October.

We can't afford to spend half a billion dollars on stadiums when roads are crumbling, transit is unreliable, and so many people still can't afford housing.

As a resident of [Your Ward], I'm asking you to put real city needs first.

Yours, [Your Name]

[Name of] Ward

COUNCILLORS WHO NEED TO HEAR FROM YOU

Your call (best!) or email could be the one that tips your Councillor.

Stephanie Plante	Rideau-Vanier	613-580-2482
David Brown	Rideau-Jock	613-580-2491
Clarke Kelly	W Carleton-March	613-580-2475
Marty Carr	Alta Vista	613-580-2488
Wilson Lo	Barrhaven E	613-580-2846
Catherine Kitts	Orléans S-Navan	613-580-2489
Isabelle Skalski	Osgoode	613-580-2490
Glen Gower	Stittsville	613-580-2476
David Hill	Barrhaven W	613-580-2473
Laura Dudas	Orléans W-Innes	613-580-2472
Matt Luloff	Orléans E-Cumberland	613-580-2471
Cathy Curry	Kanata N	613-580-2474
Tim Tierney	Beacon Hill-Cyrville	613-580-2481
Steve Desroches	Riverside S-Findlay Creek	613-580-2751
Allan Hubley	Kanata S	613-580-2752

Think this is a waste of money? Then speak up before it's too late. Call or email your councillor today. **Tell them to vote NO.**

Cut through the SPIN.
Get the facts.



UN DEMI-MILLIARD POUR LANSDOWNE ?

NOUS AVONS RÉPARÉ LANSDOWNE IL Y A UNE DÉCENNIE.

La Ville d'Ottawa a dépensé 210 millions de dollars pour reconstruire et revitaliser Lansdowne. Mais aujourd'hui, la Ville et l'Ottawa Sports and Entertainment Group veulent tout recommencer. **Ils veulent démolir des bâtiments qui pourraient durer 40 ans avec un entretien de base.**

NOUS IGNORONS LE COÛT RÉEL DE LANSDOWNE 2.0.

Le vérificateur général estime que le projet devrait être chiffré à 493 millions de dollars. Le maire Mark Sutcliffe reconnaît que « *tous les grands projets d'infrastructure au monde connaissent des retards et des dépassements de coûts.* » Pourtant, dans le dossier Lansdowne, le conseil a fait porter tous **les dépassements de coûts aux contribuables.**

ON OBTIENT MOINS POUR PLUS. Les partisans du Charge d'Ottawa perdront 4 000 sièges dans un aréna souvent complet. Les partisans du RedBlacks perdront 3 000 sièges et le toit des gradins nord. Les festivaliers perdront près de la moitié de la pelouse. Les familles perdront leur précieuse piste de luge. **Tout cela pour des billets plus chers et 40 ans de dettes.**

UNE HISTOIRE DE PROMESSES NON TENUES. La Ville affirme que Lansdowne générera 359 millions de dollars de profits pour les contribuables. La dernière fois, on nous avait promis 104 millions de dollars. Nous n'avons rien obtenu. **Pouvons-nous vraiment nous permettre de croire à nouveau aux mêmes promesses ?**

VOTE FINAL EN OCTOBRE. Dites à votre conseiller de voter NON. Ce n'est pas seulement une question d'argent, c'est une question de confiance, de placer les besoins des résidents en premier.

EXEMPLE DE COURRIEL

(C'est aussi simple que ça ! Écrivez simplement dans vos propres mots pour un impact optimal)

À : [prénom.nom]@ottawa.ca

CC : mark.sutcliffe@ottawa.ca

OBJET : Veuillez voter NON à Lansdowne 2.0

Cher conseiller [nom]

Veuillez voter NON à Lansdowne 2.0 lors du vote final en octobre.

Nous ne pouvons pas nous permettre de dépenser un demi-milliard de dollars pour des stades alors que les routes sont en mauvais état, que le transport en commun est peu fiable et que tant de personnes n'ont toujours pas les moyens de se loger.

En tant que résident de [votre quartier], je vous demande de faire passer les véritables besoins de la ville en premier.

Cordialement, [votre nom]

[nom du] quartier

CONSEILLERS QUI ONT BESOIN DE VOUS ENTENDRE

Votre appel (idéal !) ou votre courriel pourrait être celui qui fera pencher la balance auprès de votre conseiller.

Stéphanie Plante	Rideau-Vanier	613-580-2482
David Brown	Rideau-Jock	613-580-2491
Clarke Kelly	W Carleton-March	613-580-2475
Marty Carr	Alta Vista	613-580-2488
Wilson Lo	Barrhaven-E	613-580-2846
Catherine Kitts	Orléans-S-Navan	613-580-2489
Isabelle Skalski	Osgoode	613-580-2490
Glen Gower	Stittsville	613-580-2476
David Hill	Barrhaven-O	613-580-2473
Laura Dudas	Orléans-O-Innes	613-580-2472
Matt Luloff	Orléans-E-Cumberland	613-580-2471
Cathy Curry	Kanata-N	613-580-2474
Tim Tierney	Beacon Hill-Cyrville	613-580-2481
Steve Desroches	Riverside-S-Findlay Creek	613-580-2751
Allan Hubley	Kanata-S	613-580-2752

Vous pensez que c'est un gaspillage d'argent ? Alors, exprimez-vous avant qu'il ne soit trop tard. Appelez ou envoyez un courriel à votre conseiller aujourd'hui. Dites-lui de voter NON.

**Déjouez la langue de bois.
Informez-vous.**

